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Annelie Fischer

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Uppföljningsflagga:
Flagga:

den 12 maj 2019 12:33
Annelie Fischer
Ansökan 

Följ upp
Har meddelandeflagga

Hej Annelie 

Nedan kommer uppgifter för

X
Bollebygdsskolan 
Vårdnadshavare:  
Y
Z
Båda ansöker. 

Skolan X ska gå på heter Sofia Distans och har sitt säte i Stockholm. Det är alltså en godkänd skola av skolverket 
som utgår från Sverige.  
Kostnad för ett läsår på skolan som vi vill ha ersatt är: 67120:- 

Eftersom X inte kommer gå på bollebygdsskolan under årskurs 8 så har ni fritt fram att erbjuda platsen till någon 
annan. Vi vill därav flytta skolpengen till Sofia distans under detta läsår.  

Tack på förhand// 

Y och Z

Skickat från min iPhone 

6 maj 2019 kl. 06:01 skrev Annelie Fischer <annelie.fischer@bollebygd.se>: 

Hej Z
Det låter som spännande planer ni har framför er och mycket trevligt att läsa att ni trivs i 
Bollebygd och beräknar komma tillbaka.  
Såsom jag skrev till er fru för några veckor sedan så finns ingen skyldighet enlig skollagen att 
finansiera skolgång utanför Sverige.  Det innebär att varken jag eller rektor har mandat att 
besluta i denna fråga. Det blir Utbildningsnämnden som kommer att besluta utifrån er begäran.  
Om ni vill begära att få skolgången finansierad av Bollebygds kommun så föreslår jag att ni 
lämnar in en ansökan till Utbildningsnämnden.  Ni kan skicka den via denna epost om ni önskar. 
För att ärendet skall kunna hanteras på nämndens sammanträde i juni skall begäran vara oss 
tillhanda senast 19 maj.  
I en begäran bör det framgå: 

 elevens namn och skola
 att om det finns två vårdnadshavare, båda ansöker
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 Vilken skola som eleven skall gå på (gärna preciserade kostnader som vårdnadshavare
önskar få ersatta) samt att eleven kommer att antas på skolan.

Hälsningar Annelie Fischer, skolchef. 

Från: 
Skickat: den 5 maj 2019 09:21 
Till: Annelie Fischer <annelie.fischer@bollebygd.se> 
Ämne: Fwd: brev 

Hej Annelie 

Du har varit i kontakt med min fru angående skolgång i Thailand. Jag har skrivit några rader som jag 
önskar att ni kan läsa och ta i beaktning. Du får gärna vidarebefordra det till berörd personal om det 
finns fler än du som har hand om dessa frågor.  

Mvh// Z




